
P r o t o k ó ł  Nr XXXII/2009 
 
z odbytej  sesji  Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. w dniu 30 lipca 2009r. w sali Urzędu Stanu 
Cywilnego – Urzędu Miejskiego w Gorzowie Śl. w godzinach od 1015 do 1405. 
 
Obecnych 11 radnych na 15 osobowy skład Rady Miejskiej / lista obecności w załączeniu do 
protokółu /.  
 
 
Ponadto w sesji udział wzięli : 
1. Burmistrz Gorzowa Śl.     - Pan Artur Tomala 
2. Sekretarz Miasta      - Pan Roland Fabianek 
3. Skarbnik Miasta      - Pani Agata Olejarz 
4. Radca Prawny      - Pani BoŜena Kindler 
5. Przewodniczący osiedli i sołtysi w osobach : 
                                                                                               - Pani Nowak-Tracz Sabina 
        - Pan Józef KałuŜy  
        - Pan Bogusław Dziedzic  
        - Pani Eryka Jonek 
        - Pan Kazimierz Jankon 
        - Pan Karlak Włodzimierz 
        - Pan Miemiec Jan  
        - Pani Wioletta Brunsz 
        - Pan Trembulak Szczepan 
        - Pan Tomala Zygmunt  
        - Pan Naumowicz Piotr 
6. Dyrektor MGOK 
7. Kulisy Powiatu 
 
Porządek  o b r a d : 
 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 
2. Zgłoszenie pisemnych wniosków, interpelacji oraz zapytań przez radnych. 
3. Ustalenie porządku obrad. 
4. Przyjęcie protokołu z sesji Rady Miejskiej Nr XXXI/2009 z dnia 24.06.2009r.  
5.   Podjęcie uchwał w sprawie: 
a)   zmiany wieloletniego programu inwestycyjnego 
b)   zmiany budŜetu gminy na 2009 rok 
c)   przeznaczenia do sprzedaŜy działki niezabudowanej połoŜonej w Gorzowie Śl.  
d)  zmiany uchwały Nr XXXI/235/2009 Rady Miejskiej w Gorzowie Śląskim z dnia 24 czerwca 
      2009r. dotyczącej uchwalenia Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie 
     Gorzów Śląski na rok 2009. 
e)  zmiany uchwały Nr XXXI/236/2009 Rady Miejskiej w Gorzowie Śląskim z dnia 24.06.2009r w     
      sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów    
     Alkoholowych i Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie w gminie Gorzów Śląski na rok 2009. 
f)  zmiany uchwały Nr XXIX/224/2009 Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. z dnia 29 kwietnia 2009   
    r. sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania   
     przestrzennego dla Gminy Gorzów Śląski , zmienionej uchwałą Nr XXXI/248/2009 Rady   
    Miejskiej w Gorzowie Śl. z dnia 24 czerwca 2009r. 

 



 
6.   Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie  
      międzysesyjnym. 
7.   Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym. 

      8.   Odpowiedzi na interpelacje, wnioski i zapytania radnych. 
      9.   Wolne wnioski i informacje.  
    10.    Zakończenie obrad .       
                 

Ad1. Otwarcia XXXII sesji Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. dokonał Przewodniczący Rady 
Miejskiej Pan Roman Neugebauer – witając radnych, zaproszonych gości. Stwierdzając 
jednocześnie, Ŝe w sesji uczestniczy 11 radnych na 15 osobowy skład Rady Miejskiej, co stanowi 
kworum przy którym moŜe obradować i podejmować uchwały Rada Miejska.   
 
Ad2. Nie zgłoszono pisemnych wniosków, interpelacji oraz zapytań przez radnych. 
 
Ad3. Pan Roman Neugebauer - Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, iŜ radni otrzymali 
porządek obrad wraz z zawiadomieniem na sesje oraz projekty uchwał.    
Rada Miejska przyjęła porządek obrad jednogłośnie 11 głosami „za”, na obecnych na sesji  11 
radnych, na 15 osobowy skład Rady Miejskiej. 
 
Ad4. Protokół Nr XXXI/2009 z sesji Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. z dnia 24-06-2009r został 
przyjęty bez odczytania jednogłośnie przez Radę Miejską (11 głosami „za” na obecnych na sesji 
11 radnych, na 15 osobowy skład Rady Miejskiej) do wglądu w biurze Rady Miejskiej .  
Nie wniesiono do protokółu uwag.  
 
Ad5a. Burmistrz Pan Artur Tomala przedstawił projekt uchwały w sprawie: zmiany wieloletniego 
programu inwestycyjnego. 
                                                                              
Przewodniczący Komisji Gospodarki Przestrzennej, Ochrony Środowiska i Rolnictwa odczytał 
pozytywną opinię ze wspólnego posiedzenia Stałych Komisji. 
 
Do przedstawionej propozycji nie wniesiono uwag. 
 
Uchwała Nr XXXII/253/2009 Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. z dnia 30 lipca 2009r w sprawie: 
zmiany wieloletniego programu inwestycyjnego została podjęta przez Radę Miejską jednogłośnie - 
11 głosami „za”, na obecnych na sesji 11 Radnych, na 15 osobowy skład Rady Miejskiej. 
 
Uchwała i opina stanowią załącznik do protokółu sesji. 
 
Ad5b.Skarbnik Pani Agata Olejarz przedstawiła projekt uchwały w sprawie: zmiany budŜetu gminy 
na 2009r.  
W §  1-  Załącznik  nr 1  -  Dochody budŜetu gminy 
 Zwiększa się dochody gminy o kwotę        8.320,00 zł 
 W  §     2 -  Załącznik nr 2 – Wydatki budŜetu gminy 
Zwiększa się wydatki budŜetu gminy o kwotę    8.320,00 zł 
W  §  2 – Załącznik nr 6  -  Limity wydatków na wieloletnie programy inwestycyjne w latach 
2009-2011dokonuje się następujących zmian : 
Wprowadza się nowe  zadanie : „ Termomodernizacja budynku ujęcia wody w Gorzowie Śl. 
wraz z instalacją solarną i fotowoltaiczną „ . Planowane wydatki wynoszą : w 2009 r. – 
14.000,00 zł,  w 2010 r. -  136.000,00 zł    , w 2011 r. -   943.000,00 zł. 



Po wprowadzonych zmianach budŜet gminy wynosi : 
1). Dochody                                                                                                  17.714.618,00 zł                                                           
      w tym : 
      - dochody związane z realizacją zadań zleconych z zakresu 
         administracji rządowej                                                                            1.946.016,00 zł 
2). Przychody                                                                                                  4.004.040,00 zł 
3).  Wydatki                                                                                                  20.928.658,00 zł 
       w tym : 
      - wydatki związane z realizacją zadań zleconych z zakresu                      1.946.016,00 zł 
        administracji rządowej                                                                          
4). Rozchody                                                                                                      790.000,00 zł 
 
Do przedstawionej propozycji nie wniesiono uwag. 
 
Uchwała Nr XXXII/254/2009 Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. z dnia 30 lipca 2009r w sprawie: 
zmiany budŜetu gminy na 2009r została podjęta przez Radę Miejską jednogłośnie - 11 głosami 
„za”, na obecnych na sesji 11 Radnych, na 15 osobowy skład Rady Miejskiej. 
 
Uchwała ,opina i wniosek stanowią załącznik do protokółu sesji. 
 
Ad5c. Burmistrz Pan Artur Tomala przedstawił projekt uchwały w sprawie: przeznaczenia do 
sprzedaŜy działki niezabudowanej połoŜonej w Gorzowie Śl.  
 
Komisji Gospodarki Przestrzennej, Ochrony Środowiska i Rolnictwa odczytał pozytywną opinię ze 
wspólnego posiedzenia Stałych Komisji. 
 
Do przedstawionej propozycji nie wniesiono uwag. 
 
Uchwała Nr XXXII/255/2009 Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. z dnia 30 lipca 2009r w sprawie: 
przeznaczenia do sprzedaŜy działki niezabudowanej połoŜonej w Gorzowie Śl. została podjęta 
przez Radę Miejską - 9 głosami „za”, 2 głosy „wstrzymujące” na obecnych na sesji 11 Radnych, na 
15 osobowy skład Rady Miejskiej. 
 
Uchwała i opina stanowią załącznik do protokółu sesji. 
 
Ad5d.Pani Joanna Erd –Pełnomocnik ds. Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 
przedstawiła projekt uchwały w sprawie : zmiany uchwały Nr XXXI/235/2009 Rady Miejskiej w 
Gorzowie Śląskim z dnia 24 czerwca 2009r. dotyczącej uchwalenia Gminnego Programu 
Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie Gorzów Śląski na rok 2009. 
 Informując , Ŝe zgłosiła się osoba o wsparcie finansowe w leczeniu nałogu w kwocie 3.500 zł. . 
Przewodniczący poinformował, Ŝe program ten się wiąŜe nie tylko z imprezami i konkursami ale 
takŜe z pomocą wychodzenia z nałogu. 
Przewodniczący zapytał jaka jest moŜliwość leczenia gdzie indziej i jakie są koszty tego leczenia.  
Pani Pełnomocnik poinformowała, Ŝe nie moŜemy nikogo zmusić do leczenia np. w Opolu. 
Burmistrz Pan Artur Tomala poinformował, Ŝe mówimy o pogłębionej terapii i nie musimy pokryć 
wszystkich kosztów tylko część.  
Sekretarz poinformował, Ŝe poradnia uzaleŜnień w Oleśnie utrzymuje się z Narodowego Funduszu 
zdrowia i porozumień z Gminami, nasza Gmina takiego porozumienia nie podpisała i dlatego osoby 
chcące skorzystać z pogłębionej terapii muszą za to leczenie zapłacić.         
 



 
Uchwała Nr XXXI/256/2009 Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. z dnia 30 lipca 2009r w 
sprawie: zmiany uchwały Nr XXXI/235/2009 Rady Miejskiej w Gorzowie Śląskim z dnia 24 
czerwca 2009r. dotyczącej uchwalenia Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii w 
Gminie Gorzów Śląski na rok 2009 została podjęta przez Radę Miejską jednogłośnie - 10głosami 
„za” 1 głosie „ wstrzymującym”, na obecnych na sesji 11 Radnych, na 15 osobowy skład Rady 
Miejskiej. 
 
Uchwała i opina stanowią załącznik do protokółu sesji. 
 
Ad5e. Pani Joanna Erd –Pełnomocnik ds. Rozwiązywania Problemów Alkoholowych przedstawiła 
projekt uchwały w sprawie: zmiany uchwały Nr XXXI/236/2009 Rady Miejskiej w Gorzowie 
Śląskim z dnia 24.06.2009r w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i 
Rozwiązywania Problemów  Alkoholowych i Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie w gminie 
Gorzów Śląski na rok 2009. 
 
Do przedstawionej propozycji nie wniesiono uwag. 
 
Uchwała Nr XXXII/257/2009 Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. z dnia 30 lipca 2009r w sprawie:  
zmiany uchwały Nr XXXI/236/2009 Rady Miejskiej w Gorzowie Śląskim z dnia 24.06.2009r w     
sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów      
Alkoholowych i Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie w gminie Gorzów Śląski na rok 2009 
została podjęta przez Radę Miejską jednogłośnie - 11 głosami „za”, na obecnych na sesji 11 
Radnych, na 15 osobowy skład Rady Miejskiej. 
 
Uchwała i opina stanowią załącznik do protokółu sesji. 
 
Ad5f. Sekretarz Pan Roland Fabianek przedstawił projekt uchwały w sprawie: zmiany uchwały 
Nr XXIX/224/2009 Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. z dnia 29 kwietnia 2009 r. sprawie 
przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania  przestrzennego dla Gminy 
Gorzów Śląski , zmienionej uchwałą Nr XXXI/248/2009 Rady  Miejskiej w Gorzowie Śl. z dnia 
24 czerwca 2009r. 
 
Przewodniczący Komisji Gospodarki Przestrzennej, Ochrony Środowiska i Rolnictwa odczytał 
pozytywną opinię ze wspólnego posiedzenia Stałych Komisji. 
 
Do przedstawionej propozycji nie wniesiono uwag. 
 
Uchwała Nr XXXII/258/2009 Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. z dnia 30 lipca 2009r w sprawie: 
zmiany uchwały Nr XXIX/224/2009 Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. z dnia 29 kwietnia 2009 r. 
sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania  przestrzennego 
dla Gminy Gorzów Śląski , zmienionej uchwałą Nr XXXI/248/2009 Rady Miejskiej w Gorzowie 
Śl. z dnia 24 czerwca 2009r została podjęta przez Radę Miejską jednogłośnie - 11 głosami „za”, 
na obecnych na sesji 11 Radnych, na 15 osobowy skład Rady Miejskiej. 
 
Uchwała i opina stanowią załącznik do protokółu sesji. 
 
Ad6. Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Roman Neugebauer  odczytał pisma od : 
- Burmistrza Paczkowa w sprawie wsparcia finansowego dla powodzian 
- Marszałka Województwa Opolskiego w sprawie utworzenia grona zasłuŜonych samorządowców 



- US w sprawie włączenia się proces materiałów informacyjnych 
- Przewodniczącego Sejmiku Województwa Opolskiego w sprawie uchwały. 
 
Ad7. Burmistrz Pan Artur Tomala przedstawił informację o wydanych Zarządzeniach i 
podjętych decyzjach w okresie międzysesyjnym /załącznik do protokółu/. 
Burmistrz Pan Artur Tomala poinformował Radnych o zadaniach które trwają w naszej Gminie i 
spotkaniu z Zarządem z Klubu Sportowego Piast z Gorzowa Śl. w sprawie zakupu kosiarki dla 
tego Klubu. Proponuję poŜyczenie pieniędzy ze Stowarzyszenia i oddanie we wrześniu. 
Przewodniczący poinformował, Ŝe na Komisji był cały Zarząd, i proponuję poddać pod głosowanie 
zakup kosiarki dla Klubu Piast i ujęcie tej kwoty w budŜecie gminy na wrześniowej sesji. W 
głosowaniu jawnym zostało podjęte przez Radę Miejską - 10 głosami „za”, 1 głosie 
„wstrzymującym” na obecnych na sesji 11 Radnych, na 15 osobowy skład Rady Miejskiej. 
 
Ad9. Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Roman Neugebauer w imieniu mieszkańców ul. 
Karola Miarki wnioskuje o przebudowę i naprawę chodnika w miejscu realizacji inwestycji 
polegającej na budowie kanalizacji deszczowej tej ulicy. 
Radny Pan Rudolf Gnacy zgłasza o naprawę chodnika przy ul. Nowej w Kozłowicach w 
związku z rozbiorem torów kolejowych. 
Radna Lepsza ElŜbieta zgłosiła wniosek o ujęcie w budŜecie na 2010 rok nowych punktów 
świetlnych. 
Sołtys Zdziechowic zapytał czy coś jest robione w sprawie Ośrodka Zdrowia w Zdziechowicach. 
Sekretarz poinformował, Ŝe na dzień dzisiejszy mieszkający lokatorzy w Ośrodku Zdrowia 
muszą się zrzec pierwokupu. Na dzień dzisiejszy niema wyceny tego budynku.  
 
Ad10. Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Roman Neugebauer stwierdził, Ŝe wyczerpany został 
porządek obrad, dziękując za udział w obradach, zamykając XXXII sesję Rady Miejskiej. 
 
 
   
Protokółowała         Przewodniczył 
 
M. Zoremba                    Roman Neugebauer 
 
 
 
 


